
 

 

Προς:  

 Υπουργείο Υγείας, Υπουργό 

 

Θέμα: Ανάγκη προσλήψεων στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης

Αξιότιμε κ. Υπουργέ,  

Σας καταθέτω ως αναφορά την επιστολή που έλαβα από 
Θεσσαλονίκης σχετικά με την ανάγκη προσλήψεων επικουρικού προσωπικού για την ενίσχυση 
του ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης. 

Η ενίσχυση αυτή θα συμβάλλει στη μείωση του χρόνου πρόσβασης του ασθενοφόρου
ανάγκη που θα γίνει ακόμη πιο έντονη κατά τη διάρκεια της καλοκαιρινής περιόδ
της αύξησης του τουρισμού. 

Παρακαλώ για τις απαραίτητες ενέργειες, τον έλεγχο και την αξιολόγηση αυτού του σημαντικού θέματος.

                                          (Ακολουθεί αυτούσιο το κείμενο της επιστολής)

Ο αναφέρων Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης

 

ΑΝΑΦΟΡΆ 

 

, Υπουργό Άδωνι Γεωργιάδη 

Ανάγκη προσλήψεων στο ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης. 

Σας καταθέτω ως αναφορά την επιστολή που έλαβα από το Σωματείο Εργαζομένων ΕΚΑΒ
ανάγκη προσλήψεων επικουρικού προσωπικού για την ενίσχυση 

Η ενίσχυση αυτή θα συμβάλλει στη μείωση του χρόνου πρόσβασης του ασθενοφόρου
ανάγκη που θα γίνει ακόμη πιο έντονη κατά τη διάρκεια της καλοκαιρινής περιόδ

Παρακαλώ για τις απαραίτητες ενέργειες, τον έλεγχο και την αξιολόγηση αυτού του σημαντικού θέματος.

(Ακολουθεί αυτούσιο το κείμενο της επιστολής) 

Μετά τιμής, 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής Α’ Θεσσαλονίκης 

Διαμαντής Γκολιδάκης 

 

 

23 Φεβρουαρίου 2024 

Σωματείο Εργαζομένων ΕΚΑΒ-2 
ανάγκη προσλήψεων επικουρικού προσωπικού για την ενίσχυση 

Η ενίσχυση αυτή θα συμβάλλει στη μείωση του χρόνου πρόσβασης του ασθενοφόρου, μια 
ανάγκη που θα γίνει ακόμη πιο έντονη κατά τη διάρκεια της καλοκαιρινής περιόδου, λόγω 

Παρακαλώ για τις απαραίτητες ενέργειες, τον έλεγχο και την αξιολόγηση αυτού του σημαντικού θέματος. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:
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